
Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 01/07-2024 kl 18:30
Lokation: NS klubhus

Tilstede:

● Peter Staun (formand)
● Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
● Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
● Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
● Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
● Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

● Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
● Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et ”@” hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne
styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.

@Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere. vi skal have besked ud til
hvem der skal have jakke og jeg skal have snakket med Per -

Jens ,BO og Peter skal have sat sig ned og overdraget formanden mail konto mm,. - gentages

@Morten - Vennerne skal have adgang til hjemmeside CMS - Søren er oprettet - HUSK AT ÆNDRE
BETINGELSER PÅ KLUBHUSLEJE.

@Jens checker om der skal faktureres til havneforening elelr SI om forplejning
@Peter checker med Lis om det kan lade sig gøre at holde at holde visionsaften sammen

@Peter får fat i bos kalender
@Peter og @Jesper får fat i alle udvalg ift kalenderplanlægning. Spørg også gerne efter gode fotos vi kan
bruge på hjemmesiden og kommunikation

Bo - ungdomsafdeling
Mads - jolleafd
Lis - Vennerne
Kurt - Havnen ift arbejdsdag
Per - Sejlerskolen
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@Peter og Bo får fundet ud af kontakter og aftaler med Aalborg Kommune
Bådfællesskabet ønsker sig en nyt storsejl - @Peter skriver det på ønskelisten til vennerne
@Peter på den listen til vennerne, ønsker vi os også flere motorer og batterier til minioptimist
@Per spørger om det er OK bådfællesskab låner en Ib til onsdagssejlads

@Per og @Morten finder på noget ballade ift sejlerskolen
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Referat af mødet
1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden.

a. Godkendt

2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
a. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart

for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med. forsat
b. @Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere. vi skal have

besked ud til hvem der skal have jakke og jeg skal have snakket med Per - gentages
c. Jens ,BO og Peter skal have sat sig ned og overdraget formanden mail konto mm,. - gentages
d. @Morten - Vennerne skal have adgang til hjemmeside CMS - Søren er oprettet - HUSK AT

ÆNDRE BETINGELSER PÅ KLUBHUSLEJE.

3. Nyt fra formanden
a. evaluering af arbejdsdag

Der var ikke så mange, men der blev arbejdet igennem. Det var godt vi nåede så meget og især
jollebroen, der kom i brug med det samme.
Hvordan kan vi gøre det mere attraktivt? Det skal meldes ud i rigtig god tid. Opgaverne skal
være klarere defineret og også hvad vi konkret har brug for. Måske skal tidspunktet ligge som
standerhejsning?Evt med standerhejsning i frokostpausen.

@Jens checker om der skal faktureres til havneforening elelr SI om forplejning.

b. evaluering af møde med vennernes bestyrelse
Tilbagemelding fra NSV var at de var glade for initiativet og de føler nu de er en del af
sejlklubben på en god måde, hvor det også blev defineret hvilket forhold der er mellem NS og
NSV.. Det var et rigtigt godt møde. Lad os gentage det.

c. evaluering ok jollestævne.
Det gik rigtigt fint og det var relativt nemt at stå for. Det er også godt for klubbens image som
sportsklub.

d. afholdelsen af et stort fællesmøde omkring visioner for N.S. ---
Peter vil gerne lave en god snak om visioner og planer for sejlklubben fremadrettet - hvordan
får vi mere gang i klubben.
Det kunne være sammen med første fredagsbar.
Emner kunne være bedre kønsfordeling
@Peter checker med Lis om det kan lade sig gøre.

e. Kommende kalender for ‘25
Lad os få samlet aktiviteter ind for alle udvalg snarest.
@Peter får fat i bos kalender
@Peter og @Jesper får fat i alle udvalg

Bo - ungdomsafdeling
Mads - jolleafd
Lis - Vennerne
Kurt - Hanven ift arbejdsdag
Per - Sejlerskolen

Vi går på kalenderen 9. september
4. Kasserer / Økonomi

a. Vi er gode til at bruge penge, men det går godt. Vi mangler stadig penge fra Aalborg Kommune.
@Peter og @Bo får fundet ud af kontakter og aftaler med Aalborg Kommune
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Jens er i kommunikation med Nets / Mobilepay om at få lavet flere numre, så vi kan opdele på
kontingent, ungdoms, stævner mv.

5. Driftsudvalg

6. PR / Kommuniaktion / Hjemmeside

7. Ungdomsudvalg
a. Der skal laves et par mini optimistjoller mere. Der bliver også noget med flere motorer til dem til

ønskelisten fra vennerne

b. Vi er blever recertificeret som ungdomsvenlig sejlklub. Vi har fået et diplom og et flag.

8. Sejladsudvalg
a. Den lange bane op forbi klitgaard blev afprøvet.

9. Sejlerskole
a. Vi er blevet meldt på Limfjordens Sejlsports liste over sejlerskoler. Så er vi synlige dér.
b. Vi skal have gjort noget ballade for at få nogle kursister til vinteren - den skal ud lige efter

sommer.
i. @Per og @Morten finder på noget ballade

10. Bådfællesskab
a. De ønsker sig en nyt storsejl - @Peter skriver det på ønskelisten til vennerne
b. @Per spørger om det er OK bådfællesskab låner en Ib til onsdagssejlads

11. Evt
a. Næste møde d. 12. august kl. 18.30 - Jesper står for mad


